





Best Recycled Art Competition





مسابقة أفضل عمل فناي من المواد المعاد تدويرها

Best Model Competition

The Oatar General Electricity and Water Corporation - KAHRAMAA - represented by the National Program for Conservation and Energy Efficiency "TARSHEED". Organizes a competition (best model) for an artwork from recycled materials.

The objectives of this competition:

- Educating the community about the importance of recycling through its use in several fields such as art work.
- Achieve the objectives of the National Program for Conservation and Energy Efficiency "TARSHEED" in preserving the environment.

Competition terms:

- Creativity, innovation and imagination in the making of the model Clarity of the model idea.
- The direct relationship of the model idea with recycling by using recycled materials.

مسابقة أفضل محسم لعمل فناء من المواد المعاد تدويرها

تنظم المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء – كهرماء – ممثلة في البرنامج الوطني للترشيد وكفاءة الطاقة "ترشيد". مسابقة (أفضل مجسم) لعمل فنب من المواد المعاد تدويرها بهدف اختيار مجموعة منوعة من مجسمات الأنواع الفنية وستقوم هيئة تحكيم من المتخصصين يتقييم العمل الفناء بمختلف الجوانب.

تحقيق اهداف البرنامج الوطناء للترشيد وكفاءة الطاقة "ترشيد" فاء الحفاظ علما البيئة وخفض الانبعاثات الكربونية التام تنبعث أثناء

إذا أمكن يفضل أن يعكس المجسم أحد اهداف الترشيد في حفظ الموارد خاصة من المياه والطاقة ولكنه ليس شرطا لهذه المسابقة.

Target group:

Public at large

Model specifications:

- The size of the model is not less than (50X70)
- Easy to handle and move

Competition details:

- The participant is required to send the model, which is an artwork of recycled materials such as: (plastic materials - paper - metal - glass ... etc).
- The winning artworks are sorted and selected, through a jury organized by the TARSHEED management.
- Winners of the best models will be honored in the annual "TARSHEED " celebration.
- The competition aims to select a variety of models, and the authority will evaluate the project from various aspects.
- An area will be allocated inside KAHRAMAA Awareness Park, in order to display all the participating models.

Participation method:

The project is delivered to KAHRAMAA Awareness Park - AI Thumama at the office of the department secretary. Taking into account including the following information: (name of participant + mobile number + email) - please filling it is compulsory.

For further inquiries, please contact:

- Mrs. Maryam Al-Jaber Community Awareness Coordinator, on phone number: 44628912
- Mrs. / Nafja Al-Kuwari Secretary of the Awareness and Community Development Department, on the phone number: 44628901

The deadline for receiving projects is no later than 10th May 2022

يتم تسليم المشروع إلهء مبنهء حديقة كهرماء للتوعية – الثمامة لده مكتب سكرتيرة القسم. مع ضرورة وضع البيانات التالية: (اسم المشارك+ رقم الحوال+ الايميل) – والايتم استيعاد العمل.

اهداف هذه المسابقة:

- توعية المجتمع بأهمية إعادة التدوير من خلال استخدام المواد غير المستخدمة في انتاج مجسم لعمل فني.
 - عملية التخلص مهذه المواد.

شروط المسابقة:

- الأبداع والابتكار في عمل المجسم.
 - وضوح فكرة المحسم.
- العلاقة المباشرة لفكرة المجسم، بارتباطه بإعادة التدوير باستخدام مواد معاد تدويرها.
 - يمكن الاشتراك كفريق او كفرد

الفئة المستهدفة:

الجمهور العام

مواصفات المحسم:

- لا يقل حجم المجسم عن (سم 50*سم 70)
 - سهل النقل والتحريك

تفاصيل المسابقة:

- يتطلب من المشارك إرسال المجسم ، وهو عبارة عن عمل فنه، من مواد إعادة تدويرها مثل: (المواد البلاستيكية–الورق–المعادن–الزجاج.. الخ) .
- يتم فرز واختيار الأعمال الفنية الفائزة، من خلال لجنة تحكيم منظمة من الخبراء في المجال الفني من قبّل إدارة الترشيد.
 - تكريم الفائزين لأفضل مجسم في احتفالية "ترشيد" السنوية في ابريل 2022.
 - يحق لترشيد الاحتفاظ بالأعمال الفنية المقدمة في المسابقة والاستفادة منها كيفما بري.
- سيتم تخصيص مساحة داخل حديقة كهرماء للتوعية ، وذلك لعرض جميع المجسمات المشاركة بعد انتهاء الحفل ودعوة كافة المشاركين.

طريقة المشاركة:

لمزيد من الاستفسار ، برحه التواصل مع:

- السيدة/مريم الجابر منسق توعية مجتمعية على هاتف رقم: 44628912
- السيدة/نافجة الكواري سكرتيرة قسم التوعية وتنمية المجتمع عله هاتف رقم: 44628901

آخر موعد لاستلام المشاريع بحد أقصات يوم الخميس الموافق 10 مايو 2022